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Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde  

 

Bestyrelsesmøde mandag den 13/3 2023 kl. 17.00 – 20.00 

 

Vi mødes i skolens spisesal til et sobert måltid. 

 

 

 

 

Tilstede Navn Underskrift 

+/- Jørgen Lassen  

+/- Henrik Kristiansen  

+/- Christa Skelde  

+/- Karen Møller Winther  

+/- Tinne Drejer Steffensen  

+/- Karl Plougstrup  

+/- Trang Truong Laursen  

+/- Anja Kamp Damsgaard  

+/- Søren Spanggård Petersen  

+/- Trine Bjørn Leth  

+/- Olav Lund  

 

Emne 

1.  Velkomst ved formand: tjek 

2.  Godkendelse af dagsorden: tjek 
3.  Godkendelse og underskrivelse af referat fra sidste møde: tjek 
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4.  Nyt fra formanden. 
- Spisning den 1/6 i Vejle. 

 
5. 1. Direktørens orientering: 

- Generel status – orientering. 
Vi er i gang med at kigge på næste skoleår omkring fagfordeling og 
bemanding både i friskolen og efterskolen. 

- Personaleinfo. 
Ny vikar i friskolen, Tobias Sax 
Valg af AMR til fælles personaledag 14/4. 

- Markedsføring. 
9.klasse i efterskolen er ved at være fyldt op. 
Vi markedsfører koncentreret omkring det vi mangler i efterskolen. 
Friskolen er fyldt op til den kommende 0. klasse. 

- Byggeri status. 
Vi har haft rejsegilde siden sidste bestyrelsesmøde. 
Hallen er færdig udadtil. 
Nuværende kontorlokaler skal være kommende lærerværelse. 

- Økonomi status. 
Revisoren kommer på næste bestyrelsesmøde og gennemgår årsregnskabet. 

- Jordundersøgelse for PFAS. 
Vejle Kommune har rettet henvendelse med henblik for at få afklaret om der er 
PFAS på skolens matrikel. Det er med udgangspunkt i, at der har været en 
affaldsplads i 1960´erne i det fjerneste hjørne er skolens grund. 

- Affaldsordning – renovation. 
Vi arbejder på nyt sorteringssystem. 

- Status på Kramers hus. 
Vi er i et fortsat samarbejde med Kramers omkring at købe huset. 
 

6. Information fra afdelingerne. 
Generel status. 
Efterskolen:  
Vi har desværre måtte stoppet samarbejdet med 3 elever i efterskolen. 
Generelt er vores elever lidt skrøbelige i forhold til et behov for pauser. 
Vi snakker om elevers trivsel og forholder os til problematikken i et fortsat arbejde. 
Friskolen:  
Vi laver noget markedsføring og holder Åbent Hus 
Ditte er stoppet i friskolen. 
Der er afholdt forældremøde i 5. klasse.  
Der er nogle problematikker i klassen som der arbejdes med. 
Der snakkes om forskellige forslag til at arbejde videre med processen. 
Børnehaven:  
Det går godt i børnehaven. 
Der er en stigende tendens til sårbarhed og skrøbelige børn. 
Kursus:  
Det går godt i kursusafdelingen. Kursusafdelingen deltager i Lær festival. 

7. Nyt fra medarbejderrepræsentant. 
Der er tilbagemeldinger omkring indeklima/arbejdsklima som et vigtigt fokus for 
medarbejderne og pointe i forhold til byggeriet. 
Efterskolen har stoppet samarbejdet med 3 elever, det har været hårdt også for 
medarbejderne i efterskolen. 
Deadline for ungdomsuddannelse er i dag.  
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Efterskolen har startet supervisionsrunde i de boglige fag, hvor alle lærere superviserer 
hinanden. Vi er gået i gang i uge 8 og forløbet løber indtil sommerferien. 
 

8. Fokus på kommende evalueringer i afdelingerne. 
- Har bestyrelsen forslag til relevante temaer? 
- Kort oplæg ved Søren  

Vi evaluerer på Fællesskab, trivsel og faglighed. 
I efterskolen er det interessant hvordan vi forbereder dem på efterskolelivet. 
Forældreevaluering, fik I forberedt jeres unge mennesker på hvad det vil sige at være på 
efterskole. 
Skal vi som skole holde mere fast i forældrene i løbet af skoleåret. 
Nysgerrighed på, hvorfor efterskoleeleverne ikke bliver her så meget i weekenderne. 
Værelsesskift 3 gange. 
 

 
9. Generalforsamling 2023. 

- Gennemgang af forløb, 2. maj kl. 18.30. 
- Medlemmer på valg skal melde tilbage til Jørgen om de ønsker genvalg. 

10. Balle efter byggeriets afslutning. 
- Oplæg i forhold til ”næste skridt”. Hvad mangler vi? Hvor skal der laves 

forbedringer? 
- Bestyrelsens forhold til behov og prioriteringer? 

Byggeriet er færdig i løbet af sommeren 2023. Fase 2 er ny foredragssal og indgangsparti 
samt forlængelse af elevfløj ved 10+30ér- gang. 
Vi har snakket om en vuggestue 
Vi har snakket om at kunstgræsbanen´s tæppe er ved at være slidt.  
Hegnet ved kunstgræsbanen er også slidt. 
Kramers hus 
Faglokaler: hjemkundskabslokalet trænger til en renovering. 
Udeområder kunne godt tåle noget mere miljø. 
Klasselokaler kunne godt tåle noget mere miljø, lyddæmpende i friskolen. 
Ballevej 55, hvad skal vi bruge den til. 
 

11. Evt. 
Afbud fra Anja 18/4. 
Henrik roser bestyrelsen for de gode diskussioner og snakke omkring trivsel for børn og 
unge. 
 

 


